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Μόσιαλος: "Να μειωθεί στο 15% το κέρδος των φαρμακ
Δημοσιεύθηκε από vmacine - 19/03/2010 00:37
_____________________________________

Πρόταση να μειωθεί το ποσοστό κέρδους των φαρμακοποιών στο 10-15% από το 35% όπως γίνεται
στις περισσότερες χώρες του πλανήτη έκανε ο βουλευτής επικρατείας του ΠΑΣΟΚ Ηλίας Μόσιαλος
ο οποίος δήλωσε στον 98,9: "Υπάρχουν πάρα πολλά φαρμακεία στην Ελλάδα που ξεπερνάνε τα
11.000 όταν η υπόλοιπες χώρες έχουν το 1/10. Θα πρέπει να γίνουν συγχωνεύσεις με καλύτερες
υπηρεσίες και μικρότερο ποσοστό κέρδους" είπε ο βουλευτής επικρατείας του ΠΑΣΟΚ. 

Εγώ να πω ότι όλοι μάλλον οι κυβερνώντες ήρθαν από άλλο πλανήτη και μας δουλεύουν κανονικά.
:woohoo:

============================================================================

Απ: Μόσιαλος: "Να μειωθεί στο 15% το κέρδος των φαρμακ
Δημοσιεύθηκε από Σιάσος - 19/03/2010 09:25
_____________________________________

Βουλευτής επικρατείας είναι. Δεν έχει κάνει καμια προσπάθεια για να εκλεγεί οπότε δεν έχει
επαφή και με τον κόσμο γενικότερα. Αυτοί οι άσχετοι είναι και οι χειρότεροι...

============================================================================

Απ: Μόσιαλος: "Να μειωθεί στο 15% το κέρδος των φαρμακ
Δημοσιεύθηκε από Rena - 21/03/2010 10:39
_____________________________________

ΜΗΠΩΣ ΘΑ ΗΤΑΝ ΚΑΛΘΤΕΡΑ ΝΑ ΜΕΙΩΘΕΙ ΤΟ ΔΙΚΟ ΤΟΥ ΠΟΣΟΣΤΟ ΚΕΡΔΟΥΣ ΑΠΟ ΤΗΝ ΚΑΡΕΚΛΑ
ΠΟΥ ΒΡΙΣΚΕΤΕ? ΣΕ ΑΥΤΟΥΣ ΔΕΝ ΚΑΝΕΙ ΚΑΝΕΙΣ ΤΕΤΕΙΕΣ ΠΡΟΤΑΣΕΙΣ........

============================================================================

Απ: Μόσιαλος: "Να μειωθεί στο 15% το κέρδος των φαρμακ
Δημοσιεύθηκε από ioanna - 21/03/2010 20:20
_____________________________________

μηπως πρεπει να υπενθυμησοθμε στον κ. Μοσιαλο οτι εφημερευουμε αμισθι, οτι κανενα φαρμακειο
δεν οφειλει οτε δεκαρα ΦΠΑ,οτι κανει η καθε κυβερνηση πολιτικη με τα χρηματα μας που
παρακρατει παρανομα και ατοκα για μεγαλυτερο διαστημα απο οσο προβλεται,οτι παρεχουμε
υπηρησιες πρωτοβαθμιας υγειας οταν το κρατος αδυνατει

============================================================================

Απ: Μόσιαλος: "Να μειωθεί στο 15% το κέρδος των φαρμακ
Δημοσιεύθηκε από Rena - 22/03/2010 00:47
_____________________________________

αναρωτιεμαι αν υπαρχει καποιοσ που τους τα λεει ολα αυτα. δεν αρκει να τα λεμε  μονο στο site
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αλλα και σε ολους αυτους που κανουν γαμο με ξενα κολυβα..........

============================================================================

Απ:Μόσιαλος: "Να μειωθεί στο 15% το κέρδος των φαρμακ
Δημοσιεύθηκε από vmacine - 22/03/2010 05:23
_____________________________________

Απ' ότι άκουσα σήμερα (και απ'οτι υποψιάστηκα από τις τελευταίες δηλώσεις του Λουράντου),
υπάρχει μια παρασκηνιακή διελκυστίνδα που κρατάει πολλά χρόνια και που αφορά το μέλλον του
φαρμακείου και πιο συγκεκριμένα διακυβεύονται τα παρακάτω: 

1. Τιμές φαρμάκων 
2. Άνοιγμα επαγγέλματος (κυρίως είσοδος εταιρειών στο ιδικτησιακό πχ. Alapis) 
3. Ποσοστό κέρδους 
4. Συνταγογραφία με δραστική 
5. Λίστα 

και άλλα. 

Πάμε δηλαδή για συνολική αναμόρφωση του συστήματος. Οι δικοί μας πιέζουν προς το συμφέρον
του κλάδου (και προς το συμφέρον του συστήματος) και οι αντίπαλοι ζητάνε τα δικά τους όπως
μείωση του ποσοστού κέρδους. Στο τραπέζι έχει πέσει και η συνταγογραφία με δραστική, άποψη
την οποία εντέχνως περνάει ο Λουράντος τελευταία στις δηλώσεις του. Οι γιατροί βέβαια μέχρι
στιγμής πρέπει να κερδίζουν σε αυτό το τομέα. 

Στο κλίμα αυτό και οι δηλώσεις Μόσιαλου, ο οποίος λειτουργεί ως μισθοφόρος της αντίπαλης
πλευράς, με χοντρό τίμημα φαντάζομαι. Δεν μπορεί να είναι τόσο ηλίθιος ένας καθηγητής του LSE
ώστε να μη μπορεί να κάνει απλές μαθηματικές πράξεις, και να χρησιμοποιεί ως έγκυρες πηγές
δημοσιεύσεις στο opengov.gr κάποιου ζηλιάρη απατημένου πρώην συζύγου φαρμακοποιου.   

Μπορεί όμως να είναι τόσο άπληστος και ανήθικος ώστε να σπιλώνει έναν ολόκληρο κλάδο.

============================================================================

Απ:Μόσιαλος: "Να μειωθεί στο 15% το κέρδος των φαρμακ
Δημοσιεύθηκε από vmacine - 22/03/2010 05:34
_____________________________________

Δείτε και τη συζήτηση που γίνεται στα νέα με συναδέλφους μας να προσπαθούν να υπερασπιστούν
την αλήθεια από κάθε λογής κομπλεξικό που γράφει εκεί. 
http://www.tanea.gr/default.asp?pid=2&artid=4565692&ct=1#yourComments 
Πρέπει να γράψουμε όλοι. 

http://www.tanea.gr/default.asp?pid=2&artid=4565692&ct=1#yourComments

============================================================================

Απ:Μόσιαλος:
Δημοσιεύθηκε από Σιάσος - 22/03/2010 08:07
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vmacine έγραψε: 
Απ' ότι άκουσα σήμερα (και απ'οτι υποψιάστηκα από τις τελευταίες δηλώσεις του Λουράντου),
υπάρχει μια παρασκηνιακή διελκυστίνδα που κρατάει πολλά χρόνια και που αφορά το μέλλον του
φαρμακείου και πιο συγκεκριμένα διακυβεύονται τα παρακάτω: 

1. Τιμές φαρμάκων 
2. Άνοιγμα επαγγέλματος (κυρίως είσοδος εταιρειών στο ιδικτησιακό πχ. Alapis) 
3. Ποσοστό κέρδους 
4. Συνταγογραφία με δραστική 
5. Λίστα 

και άλλα. 

Πάμε δηλαδή για συνολική αναμόρφωση του συστήματος. Οι δικοί μας πιέζουν προς το συμφέρον
του κλάδου (και προς το συμφέρον του συστήματος) και οι αντίπαλοι ζητάνε τα δικά τους όπως
μείωση του ποσοστού κέρδους. Στο τραπέζι έχει πέσει και η συνταγογραφία με δραστική, άποψη
την οποία εντέχνως περνάει ο Λουράντος τελευταία στις δηλώσεις του. Οι γιατροί βέβαια μέχρι
στιγμής πρέπει να κερδίζουν σε αυτό το τομέα. 

Στο κλίμα αυτό και οι δηλώσεις Μόσιαλου, ο οποίος λειτουργεί ως μισθοφόρος της αντίπαλης
πλευράς, με χοντρό τίμημα φαντάζομαι. Δεν μπορεί να είναι τόσο ηλίθιος ένας καθηγητής του LSE
ώστε να μη μπορεί να κάνει απλές μαθηματικές πράξεις, και να χρησιμοποιεί ως έγκυρες πηγές
δημοσιεύσεις στο opengov.gr κάποιου ζηλιάρη απατημένου πρώην συζύγου φαρμακοποιου.   

Μπορεί όμως να είναι τόσο άπληστος και ανήθικος ώστε να σπιλώνει έναν ολόκληρο κλάδο. 

υπάρχει κάτι ακόμη που δεν έχει ακουστεί πολύ και είναι τόσο σοβαρό που το κρατάνε μυστικό για
να γίνει σε "ένα βράδυ", ενώ οι πληροφορίες μου είναι ότι οι συνδικαλιστές μας το γνωρίζουν:
ιδιωτικό ΙΚΑ το οποίο θα κάνει συμβάσεις ατομικές με συγκεκριμένα φαρμακεία και με διάφορους
όρους (ειδικές εκπτώσεις για παράδειγμα) και όσοι είναι ασφαλισμένοι σε αυτόυς θα εκτελούν τις
συνταγές τους μόνο στα συμβεβλημένα φαρμακεία. 
Σας φαίνεται μακρινό????? 
Μέχρι και τα ονόματα των εμπλεκομένων έχουν ακουστεί που θα πάρουν την όλη πίτα. Είναι 3
μεγάλοι επιχειρηματίες Έλληνες. Δεν υπάρχει λόγος να σας τα πω όμως τώρα....

============================================================================
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